

4D3N

走进富国岛天堂

ESCAPE TO PHU QUOC PARADISE

Tour Code: FS-4VSPC



VIETNAM



岛自然公园 Thom Island

行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- ◆ 参观护国寺，富国岛上最美最雄伟的一间寺庙，面对一望无际的大海，让您感受平和与繁荣的祝福。
- ◆ Visit **Ho Quoc Pagoda**, a serene hilltop temple where you can enjoy stunning sea views and receive blessings of peace and prosperity.
- ◆ 探索圣托日落沙滩打卡圣地，那里有非常漂亮的雕像，如海上漫步的长腿大象、灵动的小精灵等，充满艺术气息。
- ◆ Discover **Sanato Sunset**, a popular photo spot featuring beautiful sculptures, including the long-legged elephant walking on the sea and the playful little elves, among others.
- ◆ 富国岛夜市：这里有各种海鲜、小吃、饮品、小商贩。可以边吃边喝，边逛边选体验。
- ◆ Phu Quoc Night Market: Here, you'll find a variety of seafood, snacks, drinks, and small vendors. Enjoy eating, drinking, shopping, and exploring.
- ◆ 畅游香岛乐园，乘坐最长的跨海缆车前往园区，体验丰富的陆上游乐设施，海边留下美丽的照片，随后在园区享用丰盛的自助午餐。
- ◆ Explore Sun World Hon Thom Nature Park, take the longest sea-crossing cable car to the park, enjoy a variety of land-based attractions, capture beautiful photos by the sea, and indulge in a delicious buffet lunch at the park.
- ◆ 富国岛 IG 打卡景点：日落小镇，欣赏地中海风情和浪漫山丘，是超美的拍照胜地。
- ◆ Phu Quoc IG Photo Spot: Stroll through Mediterranean Town, a picturesque area with Mediterranean-inspired architecture, ideal for romantic walks and scenic snapshots.
- ◆ 前往富国岛大世界商业街，以威尼斯运河为主题，打造了一个充满欧洲风情的城市。有许多的极其繁华的娱乐和购物活动。每个区域有自己的功能，满足游客的多样化需求。
- ◆ Explore **Grandworld**, themed around the Venice canals, creating a European-style city. It offers a wide range of vibrant entertainment and shopping activities, with each area serving a unique purpose to meet the diverse needs of visitors.


NO SHOPPING STOP
全程无购物站

特色餐 SPECIAL MEALS

- ◆ 越南地道美食
- ◆ 乐园自助午餐
- ◆ Local Vietnamese Cuisine
- ◆ Sunworld Buffet

酒店 HOTEL (全程 4★)

 海洋明珠酒店 或同級
 Ocean Pearl Hotel or similar

 x 3 晚
 x 3 N



旅游行程表

第一天 吉隆坡 ✈️ 富国岛

膳食：机上用餐/晚餐

- ◆ 抵达富国岛
- ◆ 护国寺
- ◆ 圣托日落沙滩
- ◆ 富国岛夜市

第二天 富国岛

膳食：早/午

- ◆ 香岛乐园
- ◆ 乘坐缆车参观岛自然公园，随后享用自助午餐。
- ◆ 日落小镇
- ◆ 富国岛大世界商业街

第三天 富国岛

膳食：早

- ◆ 全天自由活动 或 参与自费项目

第四天 富国岛 ✈️ 吉隆坡

膳食：早/机上用餐

- ◆ 办理退房后，您将被送往机场，搭乘返程航班，结束您难忘的旅程。

自费项目OPTIONAL TOURS

- ◆ 岛屿游览与浮潜套餐 (最少10人) - 每人 RM 180
- ◆ Island tour and snorkelling package (min 10 pax) - RM 180/pax
- ◆ 越式全身和脚底按摩90分钟 (含小费、导游和交通安排) = RM135/人
- ◆ Vietnamese body & leg massage 90 minutes (tip, guide, transport included) = RM135/pax
- ◆ 越式脚底按摩90分钟 (含小费、导游和交通安排) = RM135/人
- ◆ Vietnamese leg massage 90 minutes (tip, guide, transport included) = RM135/pax

TOUR ITINERARY

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ PHU QUOC

MEALS: MOB/D

Arrive in Phu Quoc Airport

- ◆ Ho Quoc Pagoda
- ◆ Sanato Sunset
- ◆ Dinner and shopping at the night market.

DAY 2 PHU QUOC

MEALS: B/L

After Breakfast, PHU QUOC – SUNWORLD

- ◆ Sunworld Thom Island Nature Park by cable car, followed by a buffet lunch.
- ◆ Mediterranean Town
- ◆ Grandworld

DAY 3 PHU QUOC

MEALS: B

- ◆ After breakfast, free & easy (no guide, no car)

DAY 4 PHU QUOC ✈️ KUALA LUMPUR

MEALS: B/MOD

- ◆ Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur

- ◆ 富国岛珍珠游乐园门票 = RM 165/pax
- ◆ Vinwonders ticket = RM 165/pax

- ◆ 野生动物园门票 = 每人 RM 115
- ◆ Safari ticket = RM 115/pax

- ◆ 亲吻之桥门票 = 每人 RM 20
- ◆ Kiss Bridge = RM 20/pax

REMARKS

- ◆ 导游讲解以中文为主
Tour commentary in Mandarin.
- ◆ 此旅游配套仅适用于马来西亚国民
This tour package is applicable for Malaysians only.
- ◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险
Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.
- ◆ 由于酒店不提供三人间，所以若三人同行，则需额外补单房差
Triple room sharing is not available.
Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge.

TRAVEL AGENT: